
Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Žitnej Radiši  
konaného dňa 30.6.2023 na OU Žitná-Radiša 

Rokovanie viedol starosta obce Ing. Botka Rudolf s nasledovným programom : 

1.  Otvorenie – určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice – starosta skonštatoval, že sú prítomní 

všetci 5 poslanci, OcZ je uznášaniaschopné. Ospravedlnil hlavnú kontrolórku obce. Zapisovateľom 

bola Daša Hanková, overovatelia zápisnice – Ing. Vladimír Dúbravka a Ing. Ján Hrebíček 

2.  Voľba návrhovej komisie – starosta navrhol návrhovú komisiu a dal hlasovať – návrhová komisia 

bola odsúhlasená - pracovala v zložení Mgr. Michaela Bašková, Michal Hanko a Roman 

Trebichavský 

3.  Program zasadnutia – starosta prečítal program a dal hlasovať – tento bol schválený 

       Hlasovanie : Za: 5   proti : 0    zdržali sa : 0 

4.  Kontrola uznesení – uznesenia z predchádzajúcich schôdzí sa plnia priebežne tak ako boli schválené.  

5.  Správa HK obce o kontr. činnosti za I. polrok 2023 –  prečítal zást. starostu obce 

Uznesenie č. 08/2023 

Správa HK obce o kontrolnej činnosti za I. polrok 2023 

Obecné zastupiteľstvo v Žitnej-Radiši 

berie na vedomie 

Správu HK obce za I. polrok 2023 

Hlasovanie: Prítomní 5 poslanci, za: 5 , proti: 0, zdržal sa: 0 

 6.  Návrh plánu kontr. činnosi HK obce na II. polrok 2023 – prečítal zást. starostu obce  

Uznesenie č. 09/2023 

Návrh plánu kontr. činnosti HK obce na II. polrok 2023 

Obecné zastupiteľstvo v Žitnej-Radiši 

schvaľuje 

Návrh plánu kontr. činnosti HK obce na II. polrok 2023 

Hlasovanie: Prítomní 5 poslanci, za: 5, proti: 0, zdržal sa: 0 



7.   Parlamentné voľby 2023 – starosta poinformoval o vyhlásení volieb a dodržiavaniu harmonogramu 

do 30.9.2023 

8.  MAS projekt detské ihrisko v obci –  starosta poinformoval o možnosti po viacerých rokoch čerpať 

financie z MAS Strážovské vrchy. Je možné ich čerpať na detské ihrisko v obci, ktoré by mohlo byť 

časť pri KD pre malé deti a časť na obecnom pozemku smerom do Kanady pre väčšie deti. 

Problém je prefinancovanie projektu, kde peniaze prídu neskôr a toto treba riešiť úverom. 

Uznesenie č. 10/2023 

MAS – projekt na detské ihrisko 

Obecné zastupiteľstvo v Žitnej-Radiši 

schvaľuje 

projekt MAS Strážovské vrchy – Detské ihrisko v obci Žitná-Radiša v celkovej možnej výške čerpania 
financií na tento projekt a jeho prefinancovanie formou úveru 

Hlasovanie : Prítomní 5 poslanci, za: 5, proti: 0, zdržal sa: 0 

9. Iné  

- Mikroregionálne slávnosti – budú 8.7.2023 v Horných Našticiach, starosta pozval občanov. Je 

možnosť konať ďalší ročník v našej obci – 100 rokov DHZ , 730 rokov obce 

     - Starosta poinformoval o akciách Deň zeme, Stavanie mája, Deň víťazstva nad fašizmom a MDD 

a poďakoval poslancom, aj všetkým, ktorí pri nich pomáhali 

     - pieskovisko do obce - bolo objednané pre malé deti 

     - jama na ceste pri zastávke v žitnej – po kontrole správca cesty prisľúbil nastriekanie, čo je 

momentálne jediné riešenie 

     - nálepky na popolnice – starosta poinformoval o nálepkách na popolnice, aby bol presný počet 

vývozov rovnako pre všetkých občanov 

     - posun autobusu – bola daná žiadosť na posun autobusu v sobotu ráno, rieši sa to aj s poslankyňou 

TSK Ing. Máčekovou 

     - fond opráv na obecný byt – je potrebné stanoviť výšku fondu opráv na obecný byt – návrh je 50.- 

EUR 



Uznesenie č. 11/2023 

Fond opráv na obecný byt 

Obecné zastupiteľstvo v Žitnej-Radiši 

schvaľuje 

fond opráv na obecný byt vo výške 50.- EUR mesačne od 1.7.2023 

Hlasovanie : Prítomní 5 poslanci, za: 5, proti: 0, zdržal sa: 0 

- Aktivační pracovníci -  starosta obce poinformoval o prácach v obci aktivačných pracovníkov 

a dohodárov. Na základe nespokojnosti časti poslancov s napredovaním prác sa dohodlo prijať 2 

zamestnancov na dohodu na obecné práce. 

Uznesenie č. 12/2023 

Pracovníci na dohodu na obecné práce 

Obecné zastupiteľstvo v Žitnej-Radiši 

schvaľuje 

prijatie dvoch pracovníkov na dohodu na obecné práce podľa potreby 

Hlasovanie : Prítomní 5 poslanci, za: 5, proti: 0, zdržal sa: 0 

- Vysporiadavanie pozemkov pod cintorínom a MŠ – starosta poinformoval o stretnutí s p. 

Bartákovou, ktorá vyjadrila súhlas s odpredajom pod cintorínom, treba osloviť spoluvlastníčku 

pozemku na cintoríne, vlastníci pozemkov pod MŠ sa zatiaľ nerozhodli 

- Odkúpenie pozemku – Ivan Kušnier podal žiadosť o odkúpenie pozemku za rodinným domom. 

Nakoľko obec môže predať pozemok iba na základe znaleckého posudku, tento si bude musieť urobiť 

žiadateľ, inak by bol odpredaj nehospodárny. 

- Použitie rezervného fondu na opravu havarijného stavu strechy OU a úprava rozpočtu – 

starosta poinformoval o oprave strechy OU, ktorá zatekala fy Proizol, ktorá robila aj prvú časť 

strechy nad KD a následne o úhrade tejto opravy z rezervného fondu obce a tým aj o zmene rozpočtu 

v tejto výške cca. 6 600EUR. 

Uznesenie č. 13/2023 

Použitie rezervného fondu na opravu strechy OU a úprava rozpočtu 

Obecné zastupiteľstvo v Žitnej-Radiši 



schvaľuje 

použitie rezervného fondu obce na havarijnú opravu strechy OU vo výške 6 600.- EUR  

a úpravu rozpočtu obce o túto sumu 

Hlasovanie : Prítomní 5 poslanci: za: 5, proti: 0, zdržal sa: 0 

- Uzatvorí sa zmluva s T. Teplicami na wellness 

 

10. Interpelácie poslancov – Mgr. Bašková – súhlasí s konaním Mikroreg. Slávností v budúcom roku 

v obci, je potrebné poriešiť nálepky na popolnice v obci, premiestnenie sedenia na retenčnej nádrži, 

opraviť lavičky na cintoríne a ihrisku, riešenie dohodárov v obci tak, aby sa vykonalo viac práce, 

informovala o výlete Pieniny a Bachledová dolina, kontakt na detské ihriská                                                             

11. Diskusia – Dušan Kohút – snažíme sa robiť čo najviac, robíme to čo je treba 

- Beáta Botková – 50.-EUR na fond opráv bytu je málo, malý je aj nájom v MŠ 
- Ján Jamrich – treba pokosiť vedľa ihriska, riešiť vývoz hnoja PD po moste a ceste 
- Jarmila Valková – treba riešiť jamu na zastávke pri Jednote, možnosť dlažbou 
- Ivan Kušnier – kedy dostane odpoveď na žiadosť o odkúpenie pozemku a chce konkrétnu cenu za 

jeho odpredaj, zabudlo sa na DHZ, ocenenia detí a poďakovanie 
- Erika Škultétyová – 4.-EUR/hod. pre dohodárov je málo, starosta reagoval, že majú minimálnu mzdu 

a okrem toho Dušan Kohút robí hospodára, kuriča aj správcu cintorínov 
 

12. Uznesenie – predseda návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie, ktoré poslanci jednohlasne  

prijali. 

13.  Záver - starosta obce ukončil zasadnutie, a zaželal všetkým pekný večer 

 

   V Žitnej-Radiši  30.6.2023              

      Vyhotovil :  Ing. Rudolf Botka, v. r.   Overovatelia : Ing. Vladimír Dúbravka, v. r.    

               Ing. Ján Hrebíček, v. r.               

 

                                                                                                                                                                                         

 


